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Kinga Klepacka                                                                                                                  Tarnów, 08.10.2020r. 

Radna Rady Miejskiej 

 

 

Szanowny Pan  

Roman Ciepiela 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Interpelacja  

W sprawie kosztów powstania 

Zwracam się z zapytaniem czy wykonany zostanie remont ulicy Równoległej. 

Ulica ta jest w złym stanie technicznym. Posiada liczne uszkodzenia i nierówności. 

Uniemożliwia to codzienne funkcjonowanie mieszkańców, a także naraża ich pojazdy na uszkodzenia.  

W związku z powyższym, zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o pilne podjęcie działań w 

tej sprawie. 

 

Z poważaniem 

Kinga Klepacka 

 

 

 

 

 

 


